
TÅRNBY KOMMUNE   

Referat   

   
MØDE I:   Skolebestyrelsen ved Løjtegårdsskolen   DATO: 21.02.2022   

EMNE:   Bestyrelsesmøde   SAGSNR.: 17.01.01-P35-22-501958  

DELTAGERE:   

Michael Flies von Linstow, Sophia Fabritius Sørensen Raff, Carl-Emil 
Flies von Linstow, Charlotte Storm, Daniel Sandal Gadegaard, Nikolaj 
Borch, Lasse Erik Dvoracek, Ole Juhl, Kathie Westgard Damlund og 
Sussie Nørsø   

AFBUD:   Maria Krogh Langner, Simon Bauer, Ann Marquardsen, Eline Borberg, Martin Purdy    

MØDENR.:   2/2022     

   

Mødested: Lokale G 
Kl. 17.00    
 

1. Fastlæggelse af dagsorden                       
Fastlagt 
 

2. Godkendelse af referat af møde nr. 1 den 10.01.2022    
Godkendt  
   

3. Meddelelse fra  
a. Ledelsen  

Fra og med i dag er det slut med at teste for COVID-19 på skolen. 
Vi har hejst det grønne flag d.11.2.2022.  

b. Bestyrelsen har modtaget flere henvendelser vedr. evakueringen, som tages under pkt.6. 
c. Medarbejdere 

Der er fortsat ikke gjort noget ved belægningen ved SFO Løjtegårdsvej.  
Psykologoplæg for pædagogerne d.11.2.2022 gav inspiration til pædagogiske drøftelser. 

d. Elevråd 
Forslag til traditioner – En alternativ første skoledag, En slik-og-ballade-tradition til fastelavn, Nye 
traditioner til højtider 
Arla-automaten er pt ude af drift.  
Mellemtrin og indskoling oplever, at deres stole ikke passer.  
Det foreslås, at elevrådet deles i et lille elevråd og et stort elevråd. 
Elevrådet opfordrer til, at man undersøger, om de foregående skolepatruljer kan tage med i 
Hansapark, da de to foregående belønningsture til Hansapark har været aflyst. 
 

   
4. Budget  

Taget til efterretning  
   

5. Timefordelingsplan   
Skolebetyrelsen beslutter at i skoleåret 22/23 køres efter vejledende minimumstimetal og flere to-
lærertimer. Læsebåndene bortfalder ligesom blokdagene, bortset fra blokdagene på 9.årgang som 
fortsat varetages af Ung Tårnby 
Der arbejdes på en ny ringeplan. 



6. Evaluering af evakueringen  
Skolen har fulgt både undervisningsministeriets beredskabsplan og egen evakueringsplan, og 
evakueringen forløb planmæssigt og meget hurtigt. Kommunikationen i forlængelse heraf, har været 
afstemt med forvaltning og politi. Det er ikke nemt at tilgodese alles behov for information. Vi kan 
konstatere at vores planer virker, og så må vi en eventuel anden gang insisterer på en tydelig ramme 
for kommunikation fra politiet. 
 

7. Evt. 
Vi planlægger en indsats ift. kommende skolebestyrelsesvalg 
       

 
 
Mødet slut kl. 19.00 


